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Z á p i s 

 
z 10. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 10.12.2009 od 9  hod. v zasedací místnosti (N2.903) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Petr Kuřík 
 
   
 
Program jednání: 

1.   Zahájení 
2.   Volba ověřovatele zápisu 
3.   Kontrola úkolů 
4.  Seznámení s přípravou obchvatu Náchoda silnice I/33 
5.  Termíny zasedání výboru v roce 2010 
6.  Různé 

 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, předal členům výboru materiály od ředitelství silnic a 
dálnic ČR. 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 9 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 10. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 10. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
Přizvaní hosté: 
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Pan Kos – ŘSD ČR – Hradec Králové 
Ing. Šimek – Valbek, s.r.o.  
Pan  Pašek – Valbek, s.r.o. 
Ing. Čtvrtečka – starosta města Náchod 
 
K 10. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidali 
Mgr. Zdeněk Jonáš, Rudolf Fiala a Ing. Jan Janoušek  
 
Hlasování: 
         Pro  -    12 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl Ing. Vladimíra Záleského 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      12 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Veškeré body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
 
 
 
K bodu 4 
Seznámení s přípravou obchvatu Náchoda silnice I/33 
 
Návrh - Seznámení s přípravou obchvatu Náchoda silnice I/33 
 
 
 
Pan Ing. Šimek společně s panem Ing. Paškem z firmy Valbek s.r.o. předložili vizualizaci, jako 
zpracovatelé trasy plánovaného obchvatu Náchoda silnice I/33. Na přípravě pracuje firma od 
roku 2007.  
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      11 
         Proti  -      1 
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         Zdržel se -      0 
 
  
USNESENÍ 10/54/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci plánovaného projektu obchvatu Náchoda silnice I/3 
II.  p o d p o r u j e  
  plánovaný projekt obchvatu Náchoda silnice I/3 
 
Z 10. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvili 
Ing. Miroslav Uchytil a Ing. Vladimír Záleský. 
 
 
K bodu 5  
Termíny zasedání výboru v roce 2010  
 
Předseda výboru pan Vlastimil Dlab navrhnul možné zkrácení počtu termínů výboru pro dopravu 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje.  
Dalším projednávanou změnou byl návrh pana Rudolfa Fialy o časovém posunutí začátku 
jednání a to na 8:00 hodinu z původní 9:00 hodiny. 
 
Návrh- Posunutí začátku jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje na 
8:00hodinu  
 
 Hlasování: 
         Pro  -  2 
         Proti  -  2 
         Zdržel se -  6 
 
Návrh – Termíny zasedání výboru v roce 2010 s původními deseti termíny  jednání    
 
Hlasování: 
         Pro  -  1 
         Proti  -  3 
         Zdržel se -  6 
 
Návrh – Termíny zasedání výboru v roce 2010  
21.01.2010  
04.03.2010 
22.04.2010 
10.06.2010 
02.09.2010 
21.10.2010 
16.12.2010 
 
Hlasování: 
         Pro  -  10 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
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 USNESENÍ 10/55/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. s o u h l a s í  
  s termíny zasedání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje v roce 2010: 
21.01.2010  
04.03.2010 
22.04.2010 
10.06.2010 
02.09.2010 
21.10.2010 
16.12.2010 
  

 
 
K bodu 6 
Různé  
 
Návrh – Jednat o přípravě financování projektové dokumentace pro realizaci stavby Severní 
tangenty v Hradci Králové, která je přeložkou silnice I/11 a zabezpečuje přístup letiště Hradce 
Králové, Týnišťska a Rychnovska na D11. 
 
Pan Ing. Alois Havrda přítomné upozornil na ohlédnutí zpět za rok 2009 s tím, že navrhnul, aby 
Rada Královéhradeckého kraje v zájmu zabezpečení podmínek pro rozvoj Královéhradeckého 
kraje jednala s Ředitelstvím silnic a dálnic ČR o přípravě financování projektové dokumentace 
pro realizaci stavby Severní tangenty v Hradci Králové, která je přeložkou silnice I/11 a 
zabezpečuje přístup letiště Hradce Králové, Týnišťska a Rychnovska na D11. 
 
  
 
Hlasování: 
         Pro  -  10 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
  
 
USNESENÍ 10/56/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje jednat s Ředitelstvím silnic a dálnic ČR o 

přípravě financování projektové dokumentace pro realizaci stavby Severní 
tangenty v Hradci Králové, která je přeložkou silnice I/11 a zabezpečuje přístup 
letiště Hradce Králové, Týnišťska a Rychnovska na D11. 
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Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:30 hodin jednání ukončil.  

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


